承諾 THE PLEDGE

我們致力共同協作實現聯盟的共同目標,透過應用創新科技及交流專業知識,提升項目績效,為建造業帶來裨益。

We are dedicated to collaboratively reaching the Alliance's common goals, taking the initiative to embrace innovative technologies. Through the exchange of our knowledge and expertise on sharing platforms, we strive to enhance project performance and provide benefits to the construction industry.



簽署 SIGNED BY

本聯盟於 2025 年 2 月 26 日生效,成員包括

The Alliance is effected on 26 February 2025, amongst

土木工程拓展署

Civil Engineering and Development
Department

奥雅納工程顧問

Ove Arup & Partners Hong Kong Limited

生興 - 豐利聯營

Sang Hing - Kuly Joint Venture

俊和 - 利基 - 義合聯營

Chun Wo – Build King – Yee Hop

Joint Venture

金門 - 顯豐工程聯營

Gammon – Richwell Engineering Joint Venture **利其 - 同利職營**

Build King – Tung Lee

Joint Venture

聯盟承諾

洪水橋/厦村新發展區工地平整和基礎設施工程

ALLIANCE PLEDGE

FOR SITE FORMATION AND ENGINEERING INFRASTRUCTURE WORKS IN HUNG SHUI KIU / HA TSUEN NEW DEVELOPMENT AREA

聯盟 THE ALLIANCE

本聯盟為非合約性聯盟,由參與洪水橋 / 厦村新發展區第二期發展工程合約的各方組成,包括合約編號 YL/2023/01、YL/2023/02、YL/2023/03、YL/2023/04及YL/2023/05。

This non-contractual alliance ("the Alliance") is formed amongst the following parties involved in the site formation and engineering infrastructure works contracts in Hung Shui Kiu / Ha Tsuen New Development Area (HSK/HT NDA) Second Phase development, including Contract Nos. YL/2023/01, YL/2023/02, YL/2023/03, YL/2023/04 and YL/2023/05.

共同目標 COMMON GOALS

本聯盟有以下共同目標:

- 為北部都會區提供土地及基礎設施,以推動香港未來的增長與發展
- 尋求物有所值的工程方案,為我們的社區創造豐碩成果
- 應用創新科技,提升項目績效,為建造業帶來裨益
- 說好香港故事

The Alliance shares the following common goals:

- Provide land and infrastructure for HSK/HT NDA of the Northern Metropolis in driving Hong Kong's future growth and development
- Offer value for money for our community
- Embrace innovation to bring betterment to our project and the construction industry
- Tell good stories of Hong Kong